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Geachte heer Van der Voort,

Op 6 oktober 2016 heeft u ons vragen gesteld over mogelijke gezondheidsrisico's bij het

spelen op kunstgrasvelden. Hieronder treft u onze antwoorden aan.

1. Is het college bekend met de betreffende uitzending van Zembla van 5 oktober
over veiligheid van kunstgrasvelden?

Ja.

2. Is het college bekend met het betreffende RIVM onderzoek uit 2OO6 naar
kunstgrasvelden?

Ja.

3. Kunt u aangeven hoeveel kunstgrasvelden er binnen de gemeente Oss zijn?
In totaal liggen in de gemeente Oss 82 kunstgras sportvelden. Hiervan zijn B voetbalvelden en

3 pannaveldjes ingestrooid met rubbergranulaat. In het bijgevoegde overzicht vindt u hierover

meer informatie. Wij hebben geen zicht op particuliere kunstgrasvelden.

4, Kunt u aangeven hoeveel kunstgrasvelden met rubberkorrels bedekt zijn?
Van de 82 kunstgras sportvelden zijn 13 ingestrooid met rubberkorrels. B voetbalvelden en 3

pannaveldjes zijn ingestrooid met RBS rubbergranulaat afkomstig van autobanden. Het Cruyff
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Court in park Waterlaat en het stadionveld van FC Oss zijn ingestrooid met synthetisch rubber

(rPE).

5. Kunt u aangeven hoeveel spo¡ters in totaal hierop gespeeld hebben?

Het is lastig om hier een concreet aantal te noemen. Het oudste veld op sportpark Rusheuvel

ligt er al vanaf 2006. Andere zijn jonger dan 2 jaar. Hoeveel mensen, hoe lang over welke

periode hierop hebben gesport kunnen wij niet achterhalen. Grof geschat komen wij op enkele

duizenden mensen die op de kunstgrasvelden hebben gespeeld.

6. Als er rubberen korrels gebruikt zijn, bent u dan bereid om naar de gevolgen

voor de volksgezondheid te kijken? En bent u bereidt hier iets aan te doen?

Ja. W¡j volgen hierin het advies van GGD en RIVM. Zij verwachten niet dat de toepassing van

rubbergranulaat op kunstgras leidt tot risico's voor de gezondheid. In opdracht van het

ministerie van VWS verricht het RIVM uit voorzorg nu een aanvullend onderzoek. Het

onderzoek bestaat uit een literatuurstudie naar de resultaten van diverse internationale

onderzoeken. Ook worden van 50 tot 100 velden in het land monsters genomen om de

samenstelling van het rubbergranulaat te controleren op schadelijke stoffen voor de

volksgezondheid. De resultaten van dit onderzoek worden eind 2016 verwacht.

Om beter zicht te krijgen op de situatie in onze gemeente laten wij de samenstelling van het

rubbergranulaat op onze sportvelden en de 3 pannaveldjes van de voetbalverenigingen RKSV

Margriet (Oss), W Ravenstein (Ravenstein) en Maaskantse Boys (Maren-Kessel) onder¿oeken.

Afhankelijk van de resultaten hiervan en het aanvullend onderzoek van het RIVM bepalen wij

onze vervolgstappen.

7. Deelt u onze mening dat vanuit het voorzorgbeginsel bij aanleg van

kunstgrasvelden geen rubberkorrels meer mogen worden gebruikt (tot nader

onderzoek) maar er gekozen moet worden voor andere materialen die niet

schadelijk voor de volksgezondheid?
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WiJ wachten de resultaten van het aanvullende ondezoek van het RIVM af voordat we n¡euwe

kunstgrasvelden aanleggen. Vooru¡tlopende hierop brengen wU mogel¡jke alternatieven voor

het rubbergranulaat op nieuwe en bestaande velden in beeld. Afhankelijk van de resultaten

van het aanvullend onderzoek bepalen wiJ onze vervolgstappen.

Met vrlendelijke groet,

Burgemeester en wethoude¡s van de gemeente Oss,

De secretaris,

Drs. M.J.H. van SchaiJk

rgemeester,

Drs. W.J.L. Buijs-Glaudemans


